


ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ EKONOMICKÉ RADY FARNOSTI 

Dne: 31.10. 2023 

Přítomni: viz prezenční listina 

1. Členové ekonomické rady farnosti rozhodli, že v letošním roce farnost upustí od 

rekonstrukce osvětlení v kostele Panny Marie de Salle, se kterou se počítalo v rozpočtu pro 

letošní rok. 

2. Členové ekonomické rady souhlasí s návrhem, aby se udělalo maximum pro to, aby v 

příštím roce byla dokončena oprava střechy kostela sv. Ignáce v Jičíně. 

 


